
1 / 9

ZÁPIS ze schůze rady č. 12/2025
Město Libčice nad Vltavou

datum: 21. 4. 2025, čas: 17:00 - anonymizovaná verze zápisu
Prezence:
Přítomni: (4) Ing. Petra Pelešková, Ing. Tereza Nehasilová, Ing. Lukáš Kučera, Mgr. Jan Menšík
Omluveni: (0)
Nepřítomni: (1) Bc. Jiří Sochor
Hosté:
Zapisovatel/ka:

Tito zastupitelé se (z)účastní distančně: Ing. Petra Pelešková, Ing. Tereza Nehasilová, Ing. Lukáš
Kučera, Mgr. Jan Menšík
Přítomno je 4 členů a rada je usnášeníschopná.
Jednání zahájeno 21.04.2025 v 17:05:53

1. Určení zapisovatelů, předsedajícího, příp. ověřovatelů (bod číslo
1)
Předkladatel: Ing. Petra Pelešková
Projednávání bodu bylo zahájeno v 17:06:14

Předsedající navrhl jednotlivé členy pracovních komisí
Ověřovatelé: Ing. Petra Pelešková, Ing. Tereza Nehasilová, Mgr. Jan Menšík
Předsedající: Ing. Petra Pelešková

Bod byl přijat bez hlasování.

Diskuze zahájena v 17:06:14

Projednávání bodu bylo ukončeno v 17:06:26

2. Schválení programu jednání (bod číslo 2)
Předkladatel: Ing. Petra Pelešková
Projednávání bodu bylo zahájeno v 17:06:35
Program jednání
1. Určení zapisovatelů, předsedajícího, příp. ověřovatelů
2. Schválení programu jednání
3. Program jednání zastupitelstva města č. 2/2025
4. Čerpání rozpočtu města k 31.3.2025
5. Rozpočtové opatření číslo 2-2025
6. Zhodnocení finančních prostředků 2025
7. Dodatek č.2 ke smlouvě o zajišťování a financování dopravní obslužnosti pro rok 2025
8. Dar NAUTIS
9. Nové pojištění o pojištění majetku a odpovědnosti města
10. Projekt doplnění technologie úpravy vody na koupališti
11. Žádost ZŠ Karla Hašlera o financování pozice sociálního pedagoga
12. Různé
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Diskuze zahájena v 17:06:35

V 17:06:45 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Petra Pelešková") v
tomto znění:

Rada schvaluje návrh programu jednání s těmito změnami:
- doplňuje se bod č. 13 - Zpráva o dotacích

Hlasování
pro: (4) Ing. Lukáš Kučera, Mgr. Jan Menšík, Ing. Tereza Nehasilová, Ing. Petra Pelešková
proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-107-12/25
zodpovídá:
termín: IHNED (21. 4. 2025)

Projednávání bodu bylo ukončeno v 17:06:55

3. Program jednání zastupitelstva města č. 2/2025 (bod číslo 3)
Předkladatel: Ing. Petra Pelešková
Projednávání bodu bylo zahájeno v 17:07:02

Důvodová zpráva:
Starostka předkládá návrh programu jednání zastupitelstva které se uskuteční v úterý 29.4.2025.
Návrh textu obecně závazné vyhlášky města k regulaci zábavní pyrotechniky bude členům
zastupitelstva doplněn před jednáním zastupitelstva, důvodem je aktuálnost situace vzniklé v
minulém týdnu.

Volba pracovních komisí1.
Schválení programu jednání2.
Zpráva finančního výboru3.
Čerpání rozpočtu města k 31.3.20254.
Rozpočtové opatření číslo 2-20255.
Zpráva o dotacích6.
Zpráva výboru územního rozvoje a strategického plánování7.
Zpráva kontrolního výboru8.
Obecně závazná vyhláška o regulaci zábavní pyrotechniky9.
Různé10.

Diskuze zahájena v 17:07:02

V 17:10:22 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Petra Pelešková") v
tomto znění:

Rada města schvaluje program jednání zastupitelstva města č. 2/2025 plánovaného na 29.4.2025.

Hlasování
pro: (4) Ing. Lukáš Kučera, Mgr. Jan Menšík, Ing. Tereza Nehasilová, Ing. Petra Pelešková
proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)
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Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-108-12/25
zodpovídá: Ivana Pencová
termín: 22. 4. 2025

V 17:10:41 přišel Bc. Jiří Sochor, přítomno 5 radních.
Aktualizovaný stav prezence:
Přítomni: (5) Ing. Petra Pelešková, Ing. Tereza Nehasilová, Ing. Lukáš Kučera, Mgr. Jan Menšík, Bc. Jiří Sochor
Omluveni: (0)
Nepřítomni: (0)

Projednávání bodu bylo ukončeno v 17:10:46

4. Čerpání rozpočtu města k 31.3.2025 (bod číslo 4)
Předkladatel: Renata Baslová
Projednávání bodu bylo zahájeno v 17:10:56

Důvodová zpráva:
Ekonomka předkládá radě města přehled čerpání rozpočtu města k datu 31.3.2025.

Diskuze zahájena v 17:10:56

V 17:11:22 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Renata Baslová") v
tomto znění:

Rada města doporučuje zastupitelstvu města vzít na vědomí čerpání rozpočtu města k 31.3.2025 s
celkovými výdaji ve výši 23 321 395 Kč a celkovými příjmy ve výši 22 938 114 Kč, saldo rozpočtu
ve výši 383 281 Kč je kryto zůstatkem z minulých let.

Hlasování
pro: (5) Ing. Lukáš Kučera, Mgr. Jan Menšík, Ing. Tereza Nehasilová, Ing. Petra Pelešková, Bc. Jiří Sochor
proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-109-12/25
zodpovídá: Renata Baslová
termín: 22. 4. 2025

Projednávání bodu bylo ukončeno v 17:11:31

5. Rozpočtové opatření číslo 2-2025 (bod číslo 5)
Předkladatel: Renata Baslová
Projednávání bodu bylo zahájeno v 17:11:37

Důvodová zpráva:
Ekonomka města předkládá Radě města rozpočtové opatření č. 2-2025, které se týká navýšení
výdajů, navýšení příjmů a snížení schodku rozpočtu.

Diskuze zahájena v 17:11:37

V 17:12:06 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Renata Baslová") v
tomto znění:

Rada města doporučuje zastupitelstvu města schválit rozpočtové opatření č. 2-2025 města Libčice
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nad Vltavou, kdy dochází k navýšení příjmů o 2 286 947,-Kč na celkovou částku 118 979 090,- Kč ,
navýšení výdajů o 912 490,-Kč na celkovou částku 167 507 553,-Kč a snížení schodku rozpočtu o
částku 1 374 457,-Kč na celkovou částku 48 528 463,-Kč.

Hlasování
pro: (5) Ing. Lukáš Kučera, Mgr. Jan Menšík, Ing. Tereza Nehasilová, Ing. Petra Pelešková, Bc. Jiří Sochor
proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-110-12/25
zodpovídá: Renata Baslová
termín: 6. 5. 2025

Projednávání bodu bylo ukončeno v 17:12:17

6. Zpráva o dotacích (bod číslo 13)
Předkladatel: Ing. Tereza Nehasilová
Projednávání bodu bylo zahájeno v 17:12:31

Důvodová zpráva:
Místostarostka předkládá radě města přehled o aktuálním stavu a přípravě dotačních projektů.

Diskuze zahájena v 17:12:31

V 17:13:11 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Tereza Nehasilová") v
tomto znění:

Rada města doporučuje zastupitelstvu města vzít na vědomí předloženou zprávu o dotacích.

Hlasování
pro: (5) Ing. Lukáš Kučera, Mgr. Jan Menšík, Ing. Tereza Nehasilová, Ing. Petra Pelešková, Bc. Jiří Sochor
proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-111-12/25
zodpovídá: Ing. Tereza Nehasilová
termín: 22. 4. 2025

Projednávání bodu bylo ukončeno v 17:13:29

7. Zhodnocení finančních prostředků 2025 (bod číslo 6)
Předkladatel: Renata Baslová
Projednávání bodu bylo zahájeno v 17:13:40

Důvodová zpráva:
Na základě projednání Finančního výboru ekonomka města předkládá Radě města návrh na
zhodnocení volných finančních prostředků na termínovaném vkladu u UniCredit Bank ve výši 90mil
Kč na 6 měsíců.

Diskuze zahájena v 17:13:40
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V 17:13:52 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Renata Baslová") v
tomto znění:

Rada města souhlasí s uložením volných finančních prostředků a ukládá starostce města zřídit
termínovaný vklad u UnicreditBank na částku 90mil Kč po dobu 6měsíců.

Hlasování
pro: (5) Ing. Lukáš Kučera, Mgr. Jan Menšík, Ing. Tereza Nehasilová, Ing. Petra Pelešková, Bc. Jiří Sochor
proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-112-12/25
zodpovídá: Renata Baslová
termín: 5. 5. 2025

Projednávání bodu bylo ukončeno v 17:14:02

8. Dodatek č.2 ke smlouvě o zajišťování a financování dopravní
obslužnosti pro rok 2025 (bod číslo 7)
Předkladatel: Renata Baslová
Projednávání bodu bylo zahájeno v 17:14:09

Důvodová zpráva:
Integrovaná doprava Středočeského kraje, p.o., zaslala městu vyúčtování příspěvku na zajištění
dopravní obslužnosti obce za rok 2024 a návrh záloh pro rok 2025 včetně dodatku smlouvy.
Přeplatek za rok 2024 činní 8.045Kč a bude použit na úhradu zálohy na autobus, která je pro rok
2025 35.044Kč, záloha na vlak linky S4 je pro rok 2025 v částce 635.773Kč.

Diskuze zahájena v 17:14:09

V 17:14:37 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Renata Baslová") v
tomto znění:

Rada města schvaluje dodatek č. 2 ke smlouvě č. 35/2023/SO uzavřené dne 28.6.2023 se
Středočeským krajem zastoupeným Integrovanou dopravou Středočeského kraje, příspěvkovou
organizací, na financování dopravní obslužnosti města Libčice nad Vltavou v roce 2025 a pověřuje
odbor finanční a správní zajištěním podpisu smlouvy.

Hlasování
pro: (5) Ing. Lukáš Kučera, Mgr. Jan Menšík, Ing. Tereza Nehasilová, Ing. Petra Pelešková, Bc. Jiří Sochor
proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-113-12/25
zodpovídá: Renata Baslová
termín: 6. 5. 2025

Projednávání bodu bylo ukončeno v 17:15:00
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9. Poskytnutí daru organizaci Národní ústav pro autismus, z.ú.
(bod číslo 8)
Předkladatel: Renata Baslová
Projednávání bodu bylo zahájeno v 17:15:06

Důvodová zpráva:
Ekonomka města překládá návrh na schválení daru společnosti Národní ústav pro autismus, z.ú., ve
výši 50.550Kč. Částka byla vybrána na Libčickém plese v rámci tomboly.

Diskuze zahájena v 17:15:06

V 17:16:11 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Renata Baslová") v
tomto znění:

Rada města schvaluje poskytnutí daru společnosti Národní ústav pro autismus, z.ú. (NAUTIS), IČ:
26623064, ve výši 50 550Kč a pověřuje starostku města podpisem darovací smlouvy.

Hlasování
pro: (5) Ing. Lukáš Kučera, Mgr. Jan Menšík, Ing. Tereza Nehasilová, Ing. Petra Pelešková, Bc. Jiří Sochor
proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-114-12/25
zodpovídá: Renata Baslová
termín: 6. 5. 2025

Projednávání bodu bylo ukončeno v 17:16:21

10. Nové pojištění o pojištění majetku a odpovědnosti města (bod
číslo 9)
Předkladatel: Jan Hodík
Projednávání bodu bylo zahájeno v 17:16:26

Důvodová zpráva:
Správa majetku předkládá návrh nové smlouvy o pojištění majetku a odpovědnosti města. Stávající
smlouva je platná do 30.4.2025. Pojistka se sjednává na období 2 let.
Oproti původní smlouvě bylo provedeno navýšení pojistného plnění, celkový limit plnění pro městské
budovy je 472.760 tis. Kč, seznam objektů je v příloze.

Diskuze zahájena v 17:16:26

V 17:21:22 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Jan Hodík") v tomto
znění:

Rada města

souhlasí s navrženým rozsahem pojištění majetku a odpovědnosti města,
schvaluje návrh pojistné smlouvy s UNIQUA pojišťovna, a.s., IČ: 492404480 a
ukládá správě majetku zajištění podpisu smlouvy.

Hlasování
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pro: (5) Ing. Lukáš Kučera, Mgr. Jan Menšík, Ing. Tereza Nehasilová, Ing. Petra Pelešková, Bc. Jiří Sochor
proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-115-12/25
zodpovídá: Jan Hodík
termín: 6. 5. 2025

Projednávání bodu bylo ukončeno v 17:21:31

11. Projekt doplnění technologie úpravy vody na koupališti (bod
číslo 10)
Předkladatel: Ing. Petra Pelešková
Projednávání bodu bylo zahájeno v 17:21:38

Důvodová zpráva:
Starostka města předkládá radě města ke schválení cenovou nabídku společnosti AXERON capitals
s.r.o.(ve spolupráci s Koneko s.r.o.) ve výši 285 tis.Kč na zpracování projektové dokumentace v
rozsahu pro stavební povolení na úpravnu vody pro koupaliště podle studie vyhotovené společností
KONEKO s.r.o.
Studie zpracovaná ve dvou variantách technologie (biologická/chemická) byla projednání ve výboru
územního rozvoje. Členové výboru rozvoje po seznámení se se studií doporučili pokračovat dále s
variantou B čili chemickou úpravou vody, která efektivněji garantuje čistotu vody ve velkém bazénu.

Diskuze zahájena v 17:21:38

V 17:27:08 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Petra Pelešková") v
tomto znění:

Rada města souhlasí se zpracováním projektové dokumentace ke stavebnímu řízení na akci
Úpravna vody pro koupaliště dle předložené cenové nabídky a schvaluje návrh smlouvy o dílo se
společností AXERON capitals s.r.o., IČ: 02123312.

Hlasování
pro: (5) Ing. Lukáš Kučera, Mgr. Jan Menšík, Ing. Tereza Nehasilová, Ing. Petra Pelešková, Bc. Jiří Sochor
proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-116-12/25
zodpovídá: Ing. Petra Pelešková
termín: 20. 5. 2025

Projednávání bodu bylo ukončeno v 17:27:22

12. Žádost ZŠ Karla Hašlera o financování pozice sociálního
pedagoga (bod číslo 11)
Předkladatel: Ing. Tereza Nehasilová
Projednávání bodu bylo zahájeno v 17:27:32
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Důvodová zpráva:
Ředitelka ZŠ Karla Hašlera předkládá návrh na zřízení pozice sociálního pedagoga. Sociální pedagog
se zaměřuje na sociální a emocionální potřeby žáků, které ovlivňují školní úspěšnost a celkový rozvoj
dětí, a podporuje jejich sociální začlenění. Spolupracuje s rodinami, sociálními službami a dalšími
institucemi. Ministerstvo školství, mládeže a tělovýchovy doporučuje základním školám zřízení pozic
sociálního pedagoga, pozice však nejsou ministerstvem financovány. Ředitelka ZŠ Karla Hašlera
oslovila zřizovatele s žádostí o pokrytí mzdových nákladů na pozici sociálního pedagoga v rozsahu
0,2 úvazku.
Předsedkyně komisí školské a sociální doporučují zřízení pozice sociálního pedagoga.

Diskuze zahájena v 17:27:32

V 17:36:49 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Tereza Nehasilová") v
tomto znění:

Rada města schvaluje navýšení provozního příspěvku ZŠ Karla Hašlera pro rok 2025 ve výši
135.000 Kč za účelem pokrytí mzdových nákladů na zřízení nové pozice sociálního pedagoga.

Hlasování
pro: (5) Ing. Lukáš Kučera, Mgr. Jan Menšík, Ing. Tereza Nehasilová, Ing. Petra Pelešková, Bc. Jiří Sochor
proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-117-12/25
zodpovídá: Renata Baslová
termín: 5. 5. 2025

Projednávání bodu bylo ukončeno v 17:37:04

13. Různé (bod číslo 12)
Předkladatel: Ing. Tereza Nehasilová
Projednávání bodu bylo zahájeno v 17:37:22

Diskuze zahájena v 17:37:22

Projednávání bodu bylo ukončeno v 17:41:12
Jednání ukončeno 21.04.2025 v 17:42:45
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Ověřeno ověřovateli:

1)   27. 4. 2025 10:38  Ing. Petra Pelešková, v.r.

2)   27. 4. 2025 10:38  Ing. Tereza Nehasilová, v.r.

3)   28. 4. 2025 09:18  Mgr. Jan Menšík, v.r.

 
Podpisy odpovědných osob:

starosta(ka):
 

Ing. Petra Pelešková, v.r.

místostarosta(ka):
 

Ing. Tereza Nehasilová, v.r.

místostarosta(ka):
 

Bc. Jiří Sochor, v.r.
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